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Inledning. 
PRO är en intresseorganisation för pensionärer. Vi är en mötesplats för gemenskap, samvaro 
och livslångt lärande. Vi vill verka för ett samhälle med ekonomisk trygghet, god vård och 
rättvisa.  Vi ska öka pensionärernas inflytande. 
 
Medlemmar. 
Vid årets början hade föreningen 86 medlemmar och vid årets slut 86 medlemmar. Under 
året har 11medlemmar värvats. Det är 8 medlemmar som valt att lämna föreningen, 3 
medlemmar har avlidit. För att bli medlem fodras att man har någon form av pension eller 
att man är gift eller sambo med någon som är medlem. 
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Medlemmar med mandat. 
Kurt Blomqvist är ordinarie i distriktsstyrelsen i PRO Örebro län och ersättare i Au. Han ingår 
också i handledarlaget på PRO Riks. 
Margareta Ström ordinarie i IT komitten på distriktet och webbansvarig i föreningen. 
Brittmarie Boberg och Kerstin Sjödin konsumentombud i föreningen. 
Åke Gideonsson och Krister Björk med i KPR för Åsbros räkning och Annhild Blomqvist med i 
KPR för Åmmebergs räkning. 
Frisvårdsansvarig vakant. 
Monika Eklund och Krister Björk lotteriombud i föreningen. 



Eva Hedström, Brittmarie Boberg, Ann-Britt Karlsson och Birgitta Jonsson har varit med i 
serveringskommitten.  
Margareta Andersson för Åsbro samhälle föreningens kontakt- och blomkommitté. 
Åke Gideonsson och Lennart Olofsson föreningens ombud till samorganisation. 
Krister Björk föreningens ersättare till samorganisationen. 
Lennart Olofsson föreningens försäkringsombud och trafikombud. 
Åke Gideonsson och Krister Björk föreningens ombud till Askersundsmarknaden. 
Eva Hedström lokalansvarig. 
Annhild Blomqvist och Margareta Andersson samt en vakant ingår i valberedningen. 
Kerstin Sjödin och Brittmarie Boberg har representerat föreningen vid distriktets årsmöte. 
Kerstin Sjödin och Ann-Kristin Gideonsson har representerat föreningen vid distriktets 
höstmöte. 
Bo Sundsten ansvarig för sommarfesten och julmarknaden. 
 
Konferenser och kurser. 
Kurt Blomqvist  har varit ledare då hela styrelsen har haft en kurs i styrelsearbete i två hela 
dagar i PRO-lokalen. 
Brittmarie Boberg och Kerstin Sjödin har deltagit i distriktets kvalitetsundersökning. 
Monika Eklund  och Kerstin Sjödin har deltagit i trippelskrapskurs. 
Brittmarie Boberg och Margareta Andersson har deltagit i studiecirkelledarkurs. 
Åke Gideonsson, Krister Björk och Annhild Blomqvist har varit på kurs för KPR ledamöter. 
Kerstin Sjödin och Brittmarie Boberg har varit på informationsresa med Vikingline. 
Inger och Rolf Sirsjö har varit på informationsresa med Birka Cruises.  
 
Verksamheten.  
Under verksamhetsåret har styrelsen haft 10 protokollförda möten. Det har varit två 
protokollförda medlemsmöten (Årsmöte och höstmöte).  Styrelsens ambitionsnivå har varit 
att i så stor utsträckning det går tillvarata medlemmarnas intressen och önskemål.  På 
månadsmötena ska vi ha trevligt och umgås . Vi har vid flera tillfällen protesterat när vi blir 
drabbade av orättvisor. Vi har bland annat skrivit och besökt Länstrafiken angående våra 
protester mot borttagandet av den så kallade servicelinjen. Nytt för i år är föreningens 
caféträffar. De är mycket omtyckta. 
 
Årsmötet i februari. 
Vice ordförande Karl-Erik Hedström öppnade mötet. Gäst Bo Fredriksson, PRO Distriktet 
ansåg att föreningen hade en stor och imponerande verksamhet. Distriktet kommer att 
under året lägga stor kraft på medlemsvärvning och medlemsvård.  Det gäller att få 
medlemmarna att stanna kvar i PRO. Friskvården är en viktig del för oss, men även påverkan 
mot samhället för att pensionärer ska få det bättre. Det är viktigt att pensionen och bostads- 
tillägget höjs. 
 
Brändåsdraget bjöd på en trivsam underhållning. Tårtgeneral Bo Sundsten hade tillverkat  
otroligt goda smörgåstårtor som vi åt med god aptit. Efter kaffet var det lotteri. 
 
 
 
 



Månadsmöte mars. 
Ordförande Annhild Blomqvist öppnade mötet. Sex nya medlemmar och dagens gäst Åsa 
Skagerstrand hälsades välkomna. Information om att i år är det insamling till ”smile”. De 
fanns förhoppningar om att servicelinjen kan komma tillbaka. Vid sjukresor är det viktigt att 
spara kvittot. Frikort då du kommer upp över 1400 kronor under ett år. 
 
Dagens gäst Åsa Skagerstrand informerade om vad hörselnedsättning innebär och vad man 
kan göra för att förbättra hörseln. Behöver man hjälpmedel, kontakta audiologen, USÖ. 
Kaffe och smörgås och lotteri. 
 
Månadsmöte april. 
Mötet (Påskfesten) inleddes med att Vice ordförande Karl-Erik Hedström hälsade alla 
välkomna och presenterade en ny medlem. Hörselslingan hade gjorts om och till den finns 
det två mikrofoner. Det rapporterades att konsumentkommittén blivit nekade att titta på 
ICA-Allés ekologiska varor. För underhållnigen svarade ”Viby gubben”. Kaffe, smörgås och 
lotteri. 
 
Månadsmöte maj. 
I PRO-lokalen hade 32 medlemmar bänkat sig. Ordföranden hälsade alla välkomna och 
vände sig särskilt till Gun-Britt Sedig och Diaa Saleh från Apoteket i Askersund samt till 
Kerstin Holm sittdansinstruktör. Det rapporterades från distriktets årsmöte. Gästerna från 
apoteket svarade på många frågor. Kerstin Holm fick oss alla att dansa sittande. Kaffe, 
smörgås och lotteri. 
 
Månadsmöte augusti. 
Vi var 36 tappra som samlats. Information om seniorfestivalen och uppmaning att anmäla sig 
till väntjänsten i kommunen. Folkessons underhöll med sång från Dan Andersson, Bertil Boo 
till Creedance. Vi åt sill med tillbehör. Drack kaffe med kaka och så hade vi lotteri. 
 
Månadsmöte september. 
ABF som skulle komma och informera om sin verksamhet, kom inte. Vi själva fick stå för 
underhållningen. Margareta Andersson ledde allsången med bravur. Bo Sundsten läste 
dikter och berättade historier samt läste ur Nicke Sjödins ”Odögden”. Annhild läste 
limerickar. Vi drack kaffe åt en god smörgås med vidhängande kaka. Lotteri med många 
vinster. 
 
Månadsmöte oktober. 
Damerna stod för arrangemanget. Alla tjejer hade tjusiga hattar. Herrarna fick en ros när de 
kom. Vi var 49 stycken som umgicks och hade trevligt. Rapport från KPR. Lotta Martinsson 
(en mycket duktig sångerska) underhöll med 60-tals musik, countrymusik, Elvis m m . Det var 
mycket uppskattat. Vi åt mycket god mat och fikade. 
 
Månadsmöte november. (Höstmötet) 
Vice ordförande slog klubban i bordet varefter han hälsade alla välkomna. Verksamhetsplan 
och budgeten godkändes. Medlemsavgiften oförändrad. Åke och Ann-Kristin valdes till att 
ansvara för reseprogrammet. Ove E visade bilder från gamla Åsbro. Det var intressant och 
lärorikt. Kaffe, god smörgås och en utsökt bakelse. Mötet avslutades med ett lotteri. 



 
Månadsmötet december. (Julfest) 
Lokalen var full med folk. När vi kom fick vi glögg och pepparkaka. Vi blev serverade gröt och 
skinksmörgås. Kajsa och PO underhöll med julsånger. Kajsa berättade anekdoter från 
verkliga livet. Åke berättade att det var tre resor som stuckit ut, det var resorna till 
Falköping, Östra Värmland och Julita Julmarknad. 164 stycken har varit med på resorna. Vi 
drack kaffe i vanlig ordning. Tomten kom och delade ut julklappar. 
 
Månadsmöte januari 2020. 
Till mötet hade 38 medlemmar kommit. Vi och våra gäster Lars Hagberg med familj hälsades 
välkomna av ordföranden. Vi informerades om att bankerna måste ta emot kontanter. Tre 
lag skall anmälas till PRO-vetarna. Dagens gäst Lars Hagberg fotograf och bildjournalist 
boende i Kanada i över 20 år. Hans föredrag var intressant och lärorikt. Han visade bilder 
med inlevelse och yrkeskunskap. Det var naturbilder och bilder på dignitärer bland annat. 
Kaffe, smörgås och bakelser med lönnsirap. Mötet avslutades med ett lotteri med många 
vinster. 
 
PUB-aftnar i mars och i september. 
Till dessa två PUB-aftnar har det köpts in diverse drycker, korv, jordnötter och annat tilltugg. 
Det spelades spel och kastades pil. En trevlig och gemytlig gemenskap.  På PUB-aftonen i 
mars underhöll Lars Luthman. Han sjöng och berättade historier. Det var uppskattat.  
 
Sommarfest. 
Vädret ställde till det så vi var tvungna att vara inomhus. Detta hindrade inte att vi hade 
roligt. Det var tipspromenad, pilkastning, boll i korg och andra aktiviteter. Det var en trevlig 
tillställning i gemenskapens tecken. Tänk på alla fina priser. 
 
Caféträffar. 
Det har varit två caféträffar som Margareta Andersson ansvarat för. De har varit populära. 
Våra medlemmar har samlats och pratat med varandra. Det är något som vi alla behöver. 
 
Seniorveckan. 
Under veckan var det en mängd aktiviteter i kommunen. Åsbro hade en dag med 
underhållning, tipspromenad, syn- och hörselkontroll m m. Vi höll i det hela tillsammans 
med SPF. 
 
Julmarknad. 
Det var en mulen dag i slutet av november. Sju säljare hade packat upp sina varor. Det fanns 
allt från tomtar till grytunderlägg. Det var julstämning i PRO-lokalen. Marknaden var 
välbesökt. Många drack kaffe och åt fikabröd. 
 
Resor. 
Det har funnits möjlighet att följa med på 10 resor. Omkring 160 resenärer har varit med på 
resorna. Tre resor som stuckit ut är besök på Osterian i Falköping, resa med Björn Palmkvist i 
Östra Värmland och Julita Julmarknad. 
 
 



 
Studiebesök. 
Den 21 augusti var det 10 medlemmar som besökte Örebro Brandstation och Skebäcks 
dagverksamhet. På brandstationen var det en mycket duktig guide som pratade och visade 
oss runt. De förevisades en ny brandbil. Det fanns de som provade stången som används vid 
snabbutryckning. På Skebäcks dagverksamhet var Maija ypperlig guide . Det gjordes en 
rundvandring i deras lokaler och vi pratade med berörda dagliga besökare. Vi kunde förstå 
hur nödvändig verksamheten var. Besöken avslutades med lunch på Svampen. 
 
Studiecirkelverksamheten. 
Följande cirklar har pågått under året: Natur vid sex tillfällen, lokal historia vid sju tillfällen, 
Eu sex tillfällen och opera två tillfällen. 
 
PRO-vetarna. 
Vi hade två lag som deltog. Någon vinst blev det ej denna gång. Frågorna uppfattas som 
konstiga behöver göras annorlunda till ett annat år. 
 
Må bra dagen. 
Två lag var anmälda. En trevlig utflykt med god samvaro. 
 
Samorganisation. 
Vi har ej någon representant i styrelsen. Detta för med sig att påverkan och informationen 
kan minska.  Vi kan genom Representantskapet framföra sådant som vi vill skall tas upp i 
samorganisation. Påverkandegraden kan då bli mindre än om vi kunde framföra åsikter  
direkt till samorganisationens styrelse. Aktuella ärenden är för närvarande nedläggningen av 
fotvården, distriktssköterskan i Åsbro och servicen av hörapparater. Detta kommer vi att 
bevaka. Samorganisation står för en upptaktsträff i augusti varje år. Under 2019 var träffen i 
Hammar. 
 
Kommunala pensionärsrådet. 
Vi är besvikna över att kommunens representanter inte tar KPR på allvar. Det har slarvats 
med att komma till möten. Det var problem med att få se budgeten. Reglementet skall göras 
om vilket inte gagnar oss. Det skall inte skrivas protokoll vid sammanträdena bland annat. 
 
Slutord 
Styrelsens förhoppningar är att våra möten blir minst lika trivsamma det kommande året 
som under 2019. Utbytet med andra föreningar bör öka. Vi tror på projektet ” Tillsammans 
mot ensamheten” som vi engagerat oss i. Vi ska slå vakt om sjukvård, samhällets möjligheter 
att hjälpa den enskilde medborgaren ex. räddningstjänst, ambulans och polis. Vi ska bevaka 
medlemmarnas intressen i samhällsfrågor. Vi ska öka medlemsvården och rekryteringen. Vi 
ska märkas och synas.   
 
Tack till alla som skänkt pengar till ”Smile”. Det har under året blivit 1890 kronor som 
betalats in. Ett stort tack till er som ”stått i garderoben” på Sjöängen.  
 
Till alla som hjälpt till i vår förening, vill styrelsen framföra ett varmt tack ett särskilt tack till 
alla som skänkt lotterivinster. Tack till dig som har kommit på våra möten. 
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